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Komisia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja k hospodáreniu s majetkom 

 

 

 Košice: 05.02.2019 

 Číslo: 2840/2019/OSM-3448 

 Vybavuje: Ing. Darina Šebeňová  

 email: darina.sebenova@vucke.sk 

 telefón: 055/7268 322 

 mobil: 0918 766 017 

 

 

 

ZÁPISNICA 

zo 6. rokovania Komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

k hospodáreniu s majetkom konaného dňa 04.02.2019 

 
1. Otvorenie 

Zasadnutie komisie otvoril a viedol Ing. Ján Jakubov, predseda komisie, ktorý na úvod 

skonštatoval, že na zasadnutí je prítomných 17 členov komisie a komisia je uznášania 

schopná.  

Zároveň predložil návrh na: 

- zaradenie materiálu do programu rokovania, a to do bodu 10. Rôzne : 

10.1. Ukončenie nájmu k časti majetku v nájme spoločnosti Svet zdravia, a.s. 

 

Uznesenie č. 1/2019 

Komisia schvaľuje upravený program rokovania. 

 

Hlasovanie č. 1 

Prítomní: 17 

Za: 17 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

2. Správa  o kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra KSK za rok 2018 

  O obsahu materiálu informoval Ing. Ľubomír Hudák,  hlavný kontrolór KSK. 

 

V diskusii vystúpili RSDr. Juraj Beňa, Mgr. Štefan Rychnavský, Ing. Mgr. Lenka 

Kovačevičová, Ing. Igor  Petrik, Ing. Ján Jakubov, Ing. Zuzana Kleinová a ich diskusné 

príspevky sa týkali hlavne kontroly o zadávaní zákaziek na Úrade KSK vykonanej  

Útvarom hlavného kontrolóra. 

Na ich otázky odpovedal Ing. Ľubomír Hudák a JUDr. Boris Bilčak, riaditeľ kancelárie 

predsedu KSK. 

     

Uznesenie č. 2/2019 

 Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK predmetný materiál prerokovať a zobrať na 

vedomie. 
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Hlasovanie č. 2 

Prítomní: 18 

Za: 18 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

3. Prevod vlastníctva pozemku v katastrálnom území Severné Mesto v Košiciach 

O obsahu materiálu informovala tajomníčka komisie. 

 

Uznesenie č. 3/2019 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK predmetný materiál prerokovať a schváliť 

spôsob prevodu vlastníctva pozemku registra C KN parc. č. 2772 o výmere 19 m
2
, 

zastavaná plocha a nádvorie v k. ú. Severné Mesto v Košiciach pre Ing. Zoltána 

Hanesza a Ing. Angeliku Haneszovú, obaja bytom Jesenná 6, Košice do 

bezpodielového spoluvlastníctva manželov za kúpnu cenu 2470,00 €.    

 

Hlasovanie č. 3 

Prítomní: 18 

Za: 18 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

4. Prevod vlastníctva pozemku v Čiernej nad Tisou 

O obsahu materiálu informovala tajomníčka komisie. 

 

Uznesenie č. 4/2019 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK predmetný materiál prerokovať a schváliť 

spôsob prevodu vlastníctva pozemku registra C KN parc. č. 318/2 o výmere 101 m
2
, 

záhrada, v k. ú. Čierna nad Tisou pre Ing. Juraja Dudáša a Agnesu Dudášovú, obaja 

bytom Hlavná 198, Kráľovský Chlmec do bezpodielového spoluvlastníctva manželov 

za kúpnu cenu 230,00 €, z dôvodov hodných osobitného zreteľa, nakoľko tvar 

a umiestnenie pozemku bez vlastného prístupu nepredpokladajú jeho samostatné 

využitie. 

Hlasovanie č. 4 

Prítomní: 18 

Za: 18 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

5. Prevod vlastníctva pozemku v Malej Ide 

O obsahu materiálu informovala tajomníčka komisie. 

 

Uznesenie č. 5/2019 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK predmetný materiál prerokovať a schváliť 

spôsob prevodu vlastníctva pozemku registra C KN parc. č. 940/24 o výmere 4 m
2
, 

ostatná plocha, v k. ú. Malá Ida pre Petra Červenku, bytom Dedovec 83,  Považská 

Bystrica a Beátu Červenkovú, bytom Borovicová 1, Malá Ida do bezpodielového 
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spoluvlastníctva manželov za kúpnu cenu 100,00 €, z dôvodov hodných osobitného 

zreteľa, ktorými sú malá výmera, tvar a umiestnenie pozemku nepredpokladajú jeho 

samostatné využitie. 

 

Hlasovanie č. 5 

Prítomní: 18 

Za: 18 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

6. Predĺženie doby nájmu nehnuteľností v Krompachoch pre občianskej združenie 

“Ľudia a perspektíva“ 

O obsahu materiálu informovala tajomníčka komisie. 

 

V diskusii vystúpili MUDr. Marián Hojstrič, Mgr. Štefan Rychnavský, Ing. Zuzana 

Kleinová a Ing. Igor Petrik, ktorí vyjadrili súhlas s predĺžením doby nájmu nehnuteľností 

v Krompachoch pre občianskej združenie “Ľudia a perspektíva“. 

 

Uznesenie č. 6/2019 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK predmetný materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 6 

Prítomní: 18 

Za: 18 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

7. Zmena uznesenia  č. 136/2018 zo dňa 22. októbra 2018 – Ukončenie nájmu k časti 

hnuteľného majetku v nájme spoločnosti Svet zdravia, a.s.  

O obsahu materiálu informovala tajomníčka komisie. 

 

Uznesenie č. 7/2019 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK predmetný materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 7 

Prítomní: 18 

Za: 18 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

8. Nájom hnuteľného majetku pre BONA FIDE, o.z. 

O obsahu materiálu informovala tajomníčka komisie. 

 

V diskusii vystúpili Ing. Ľubomír Hudák, ktorý navrhol ročné nájomné za javiskovú 

techniku vo výške 900,00 €, v ktorej je už zahrnuté aj ročné poistné.  

O snahe komplexne riešiť nájomné vzťahy s BONA FIDE, o.z. a fungovanie Tabačky 

Kulturfabrik  v spolupráci s mestom Košice informoval JUDr. Boris Bilčak. Do diskusie sa 
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zapojil aj Ing. Igor Petrik, ktorý odporučil navrhované nájomné vo výške ročného 

poistného schváliť len na obdobie 1 roka. 

 

Uznesenie č. 8/2019 

 Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK predmetný materiál prerokovať a schváliť 

navrhované uznesenie týkajúce sa nájmu hnuteľnej veci – javiskovej techniky pre 

BONA FIDE, o.z. len na obdobie 1 roka od podpísania nájomnej zmluvy. 

 

Hlasovanie č. 8 

Prítomní: 17 

Za: 16 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

 

 

9. Informácia o plnení uznesení Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

týkajúcich sa hospodárenia s majetkom 

O plnení uznesení Zastupiteľstva KSK týkajúcich sa hospodárenia s majetkom informovala 

tajomníčka komisie. 

 

Uznesenie č. 9/2019 

Komisia berie na vedomie informáciu o plnení uznesení Zastupiteľstva KSK 

týkajúcich sa hospodárenia s majetkom. 

Hlasovanie č. 9 

Prítomní: 17 

Za: 17 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

10. Rôzne 

10.1.  Ukončenie nájmu k časti majetku v nájme spoločnosti Svet zdravia, a.s. 
 O obsahu materiálu informovala tajomníčka komisie. 

 

Uznesenie č. 10/2019 

  Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK predmetný materiál prerokovať a 

  schváliť. 

 

Hlasovanie č. 10 

Prítomní: 17 

Za: 17 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

10.2. Tajomníčka komisie informovala o odpovediach na vznesené požiadavky členov 

komisie na rokovaní dňa 20.11.2018, a to:  

            - Ing. Igora  Petrika (rekonštrukcia kaštieľa v Žehre, časť Hodkovce),  

            - Ing. Igora Petrovčika a Ing. Zuzany Kleinovej (ďalšie nakladanie s nehnuteľnosťami,    

              v ktorých sú zdravotnícke zariadenia a strediská v Košiciach), 

            - Mgr. Petra Berinštera (výstavba hokejovej haly na Medickej ulici v Košiciach). 
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10.3. Predseda komisie oznámil najbližšie dva termíny rokovania komisie, a to 08.04.2019 

o 13,00 hod. a 03.06.2019 o 13,00 hod.   

 

10.4. Ing. Milan Kicka požiadal o informáciu, či je už riešená náhrada cestovných nákladov 

pre členov komisií neposlancov s bydliskom mimo mesta Košice. 

 

10.5. Mgr. Rastislav Jílek na základe podnetu občanov mesta Trebišov požiadal o informáciu 

prečo vozidlá Správy ciest KSK zabezpečovali v meste odhŕňanie snehu z miestnych 

komunikácií. Na stránke mesta Trebišov nie je zverejnená objednávka pre SC KSK. 

 

 

11. Záver 

 

Predsedajúci Ing. Ján Jakubov sa poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie 

komisie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

……………………………… …………………………………… 

Ing. Darina Šebeňová Ing. Ján Jakubov 

tajomníčka komisie predseda komisie 

 


